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Mötesanteckningar från kommunala pensionärsrådet 18 
september 2024 
 
Plats: Tingshuset 
 
Tid: 18 september 2024 klockan 10 - 12 
 
Närvarande: 
Ingridh Anderén (M) Ordförande  Kommunstyrelsen 
Ulf Rapp (S)  Vice ordförande Kommunstyrelsen 
Hannu Sutinen (L)  Ersättare  Kommunstyrelsen 
Sverre Frediksson (M) Ordinarie  Teknik- och servicenämnden 
Eva Svantesson (M) Ordinarie  Utbildningsnämnden 
Gunnel Brandt  Ordinarie  Pensionärernas riksorganisation 
Lisbeth Augustinsson Ordinarie  Pensionärernas riksorganisation 
Rosa-Lill Karlsson  Ordinarie  Pensionärernas riksorganisation 
Gun Bodén  Ersättare  Pensionärernas riksorganisation 
Ann-Christin Sjöstrand Ersättare  Pensionärernas riksorganisation 
Roland Parneving  Ordinarie  SPF Seniorerna 
Helene Hansson  Ordinarie  SPF Seniorerna 
Vivianne Andrén  Ordinarie  SPF Seniorerna 
Ann-Kristin Sjörén Stendal Ersättare  SPF Seniorerna 
 
Övriga: 
Therese Lindh från teknik- och serviceförvaltningen, punkt 3 
Eva Bodén och Anette Eriksson från socialförvaltningen, punkt 4 
 
1. Mötets öppnande 

Ordförande hälsar samtliga välkomna och öppnar mötet. 
 

2. Rättelse av föregående mötesanteckningar. 
I mötesanteckningarna från 19 juni 2024 punkt 3 antecknades det att personal inom 
skolan ska ha möjlighet att till en summa köpa det matsvinn som bildas inom skolan. 
 
Pensionärsorganisationerna förtydligar att vad som egentligen avsågs var att det borde 
vara äldre som ska ha möjlighet att till en reducerad summa köpa det matsvinn som 
bildas inom skolan. 
 

3. Kosthanteringen i Bollegården. 
Therese Lindh informerar om kosthanteringen i Bollegården. 
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Ordförande tackar för informationen och närvarande får möjlighet att ställa frågor. 
 

4. Hantering av allrummet i Bollegården. 
Eva Bodén och Anette Eriksson informerar om hanteringen av allrummet i Bollegården. 
 
Ordförande tackar för informationen och närvarande får möjlighet att ställa frågor. 
 
Pensionärsorganisationerna lyfter följande åsikter: 
- Att kommunens verksamheter nyttjar allrummet stående på onsdagar anses vara 

olämpligt.  
Dels då allrumet är till för att nyttjas av de boende och äldre i första hand, och inte 
de kommunala verksamheterna. Och dels för att Boverkets krav på byggnation av 
samlingssal vid byggnationen av trygghetsboendet kunde lättas då det fanns befintlig 
samlingssal i Bollegården – allrummet.  

 
5. Kommunens byggplaner av trygghetsboenden. 

Sverre Fredriksson informerar om kommunens byggplaner av trygghetsboenden, samt 
stiftelsen Bollebos nuvarande situation.  
 
Ordförande tackar för informationen och närvarande får möjlighet att ställa frågor. 
 
 
 

Ordförande    Sekreterare  
 
Ingridh Anderén    Linus Gustavsson 
 
BOLLEBYGDS KOMMUN 
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